

80 學生家長通告 08

1. 上學期考試前停課溫習

為使初一至高二、英中一至英中五同學更好地準備2017年1月19日至25日上學期考試,1月18日(星期三)下午停課溫習。

2. 留位費之退還

茲因本校已收取 2016/2017 學年之各級留位費,已經扣除符合免費教育津貼學生所需繳之「其他費用」,餘額將於 1 月 20 日前經自動轉帳存入 貴家長之匯業銀行帳戶。敬請垂察。

各級應退留位費表列如下:

4n D.1	切公弗	其 他	費用	留位費
級 別	留位費	家長教師會	簿 籍	應退金額
初中一	1,200	50	115	1,035
初中二、初中三	1,200	50	111	1,039
高中一	1,200	50	109	1,041
高中二	1,200	50	101	1,049
高中三	1,200	50	94	1,056
英中一、英中二	1,200	50	111	1,039
英中三	1,200	50	107	1,043
英中四	1,200	50	99	1,051
英中五	1,200	50	91	1,059
英中六	1,200	50	84	1,066

3. 政府書簿津貼之退還

持澳門居民身份證學生的本學年政府書簿津貼(澳門幣 3,000 元)將於 1 月 20 日前經自動轉帳存入 貴家長之匯業銀行帳戶。

上列三項,尚望 貴家長留意。



粤華中學 校務處 2017年1月9日

• 回 條 • (請填妥回條交 貴子弟於兩天內呈與班導師存錄)

敬覆者:頃接 家長通告(2017-1-9),藉悉有關事宜。此覆

班別:	學號	•	學生姓名	:	
			家長簽署	: .	, , , , , , , , , , , , , , , , , , ,

日 期:2017年_____月___日



9th January, 2017

Notice for Parents CS

1. Revision Arrangement

Please be informed that the 1st semester examination for JM1-SM2 and Form 1-5 will be held from 19th to 25th January, 2017. To ensure that the students have ample time for preparing the examination, there will be no classes in the afternoon for revision on 18th January, 2017(Wednesday).

2. Refund of Reservation Fee

We would like to inform you that "Other fees" (See the table below) for those students who are entitled to Free Education in this school year had been deducted from the Reservation Fee paid. The outstanding balance will be refunded into your bank account through the Autopay service of Banco Delta Asia S.A.R.L. before 20th January, 2017.

Reservation Fee refunded is listed below.

	Reservation	Other fee	Refunded	
Class	Fee	YWC Parents & Teachers Association	Exercise Books	Amount
J.M.1	1,200	50	115	1,035
J.M.2 & J.M.3	1,200	50	111	1,039
S.M.1	1,200	50	109	1,041
S.M.2	1,200	50	101	1,049
S.M.3	1,200	50	94	1,056
F.1 & F.2	1,200	50	111	1,039
F.3	1,200	50	107	1,043
F.4	1,200	50	99	1,051
F.5	1,200	50	91	1,059
F.6	1,200	50	84	1,066

3. Refund of the Government Textbooks & Stationery Subsidy Government Textbooks & Stationery Subsidy (MOP3,000) for Students who are holders of

Macao identity cards will be credited into the S.A.R.L. before 20 th January, 2017.	accounts of the parents officered at Banco Delta Asi
Thank you for your attention.	
×	General Office
• Reply Slip • (Please return this slip to the Form	m Master/Mistress within two days after receiving the notice.)
Dear Sir/Madam,	
I am well informed of the notice dated 9 th	January 2017

 Student's name:	No. :	Class :
Parent's Signature:		
Date: _		